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9.1 Evaluatie ondernemersfonds Medemblik
Datum waarop de vraag is gesteld 24 februari 2022
Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie.
Portefeuillehouder
Afdeling

1. Oorspronkelijk was een bedrag van 30.000 inzetbaar voor het Ondernemersfonds. De 
subsidiebaten in 2021 waren echter 115.000. Hoe is dat te verklaren?

antwoord Het bedrag van € 30.000,- was de bijdrage die de gemeente Medemblik deed aan het 
ondernemersfonds ‘oude stijl’. Dit betekent dat er vanuit de gemeentelijke begroting 
een bedrag werd overgemaakt naar het fonds. Sinds 2019 functioneert het fonds op een 
andere manier. Bovenop de OZB voor niet-woningen is een opslag gekomen ten behoeve 
van het ondernemersfonds. Dit betekent feitelijk dat de ondernemers in de nieuwe 
situatie ook het fonds zelf vullen. Er is geen sprake meer van een gemeentelijke 
bijdrage. 

2. Het doel van het Ondernemersfonds is:
a. Het stimuleren van een toekomstbestendige economie die bijdraagt aan de 
volgende economische doelen:
- Behoud en verbeteren van werkgelegenheid en bedrijvigheid
- Toename van de bestedingen
In hoeverre zijn deze doelstellingen bereikt?

Antwoord Alle aanvragen die worden gedaan bij de stichting ondernemersfonds Medemblik worden 
getoetst langs de lijnen van de Economische uitvoeringsagenda Medemblik (EUM). Als 
aanvragen niet voldoen aan de criteria van de EUM worden ze afgewezen. Hiermee 
worden zoveel als mogelijk de doelstellingen geborgd. 

3. De toegekende bedragen per kern verschillen behoorlijk. Zo is de bijdrage in de kern 
Medemblik 97.212 (van totaal 119.537). Wat zijn de oorzaken van deze verschillen?

Antwoord Dit hangt nauw samen met het feit dat veel evenementen en toeristische initiatieven 
plaatsvinden in de kern Medemblik. Deze activiteiten zijn ook een speerpunt in de EUM. 
Overigens wil dit niet zeggen dat andere kernen hier niet van profiteren. Daarnaast 
speelt mee dat de kleinere kernen nog niet zo vaak een beroep doen op het fonds. Het 
bestuur van de Stichting ondernemersfonds Medemblik heeft hiervan een speerpunt 
gemaakt. De verwachting is dan ook dat het aandeel aanvragen uit de kleinere kernen 



zal toenemen.


